
RADA GMINY GASZOWICE 
44-293 Gaszowice, ul. Ryd.uitowska 2 Protokół  Nr 28/2017 

z sesji Rady Gminy Gaszowice 
z dnia 26 stycznia 2017 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach, przy ul. Rydultowskiej 7. 
W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) — 13 radnych. Nieobecny radny Szymon 
Korbel i radny Tadeusz Korecki. 
Lista obecności — zał. do protokołu. 
Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zał. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Przewodniczący Rady o godzinie 16.00 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych słowami: 

„Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram 

Sesję  Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". Na podstawie listy obecności 

stwierdził, że na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 13 radnych, podkreślając tym samym, że 

obrady są  prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 

o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 

Prządek obrad:  
1.0twarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 grudnia 2016 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 
8. Informacja na temat zrealizowanych inwestycji i remontów w roku 2016. 
9. Plany inwestycyjne i remontowe na terenie Gminy Gaszowice w roku 2017. 
10. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 

a) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rybnickiemu; 

b) podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Gaszowicach. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
13. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił  porządek obrad, a następnie zwrócił  się  z zapytaniem, czy 

któryś  z uczestników sesji wnosi uwagi, bądź  propozycje zmian. 
Do przedstawionego porządku obrad nie wniesiono zmian. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 grudnia 2016 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail oraz 

był  wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady i radni mieli możliwość  zapoznania 

się  z tym dokumentem. Następnie zwrócił  się  do Wiceprzewodniczącej Rady o odczytanie punktu 

dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań  z protokołu z sesji z dnia 28 grudnia 2016 r. 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała punkt Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi 

z protokołu, o którym mowa powyżej. 
W nawiązaniu do pkt. 6 zapytania na temat reformy oświaty Przewodniczący Rady zwrócił  się  do 

Wójta aby w sprawozdaniu z prac Wójta przedstawić  kwestie poruszane podczas spotkań  
w Delegaturze Kuratorium Oświaty. 
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Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że protokół  czytali: Marek Masarczyk, Jerzy 

Kawulok, Ewa Biernacka, Mieczysław Szymik, Szymon Korbel, Piotr Górecki, Agnieszka Pytlik, 

Ilona Sklarek, Rafał  Zdziebczok, Barbara Watoła, Krzysztof Lorek, Andrzej Cieślok, Tadeusz 

Korecki. Ponadto protokół  czytał  Wójt oraz Sekretarz Gminy. 
Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  uwagi do 

protokołu. Nikt nie wniósł  uwag co do jego treści, po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod 

głosowanie. Protokół  przyjęto jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przed wypowiedzią  Wójta, Przewodniczący Rady udzielił  głosu przedstawicielom jednostki OSP 

Szczerbice, obecnym na posiedzeniu sesji. 
Głos zabrał  Prezes OSP Szczerbice — Pan Witold Ryszka, który w imieniu własnym oraz 

członków zarządu OSP Szczerbice podziękował  Panu Wójtowi, Przewodniczącemu Rady oraz 

wszystkim radnym za środki z budżetu gminy, dzięki którym jednostka OSP Szczerbice należąca do 

Krajowego Systemu Ratowniczo Gaśniczego otrzymała samochód specjalny pożarniczy, na który 

już  od wielu lat z niecierpliwością  czekała. Nadmienił, iż  mając coraz lepszy sprzęt i wyposażenie, 

strażacy są  w stanie o wiele szybciej uratować  mienie, czy też  niejednokrotnie życie ludzkie. 

Składając serdeczne podziękowania życzył  strażakom oraz wszystkim mieszkańcom aby nowy 

samochód strażacki służył  przez wiele, wiele lat „Bogu na chwałę  i ludziom na pożytek". 

Przewodniczący Rady w imieniu wszystkich zebranych podziękował  za przybycie i życzył  

strażakom aby nowy samochód służył  jednostce jak najdłużej a akcji, celem wyjazdu do pożaru, 

było jak najmniej. 
Następnie Wójt przedstawił  informację  o podjętych działaniach w okresie międzysesyjnym tj. od 

29 grudnia 2016 r. do 26 stycznia 2017 r. następującej treści: 
„1. Wraz z Zastępcą  uczestniczyliśmy w trzech konsultacjach z przedstawicielem Delegatury 

Oświaty w Rybniku w sprawie wprowadzenia nowej reformy oświaty; 

2. 9 stycznia w Urzędzie Miasta Raciborza uczestniczyłem w Zgromadzeniu Ogólnym Związku 

Gmin i Powiatów Subregionu Zachodniego. 
2. 9 stycznia uczestniczyłem w V Jubileuszowej Edycji Festiwalu Moczki i Makówki w Mikołowie. 

3. 12 stycznia uczestniczyłem w przedstawieniu jasełkowym zorganizowanym przez młodzież  SP 

w Gaszowicach. 
4. 13 stycznia Zastępca Wójta uczestniczył  w spotkaniu zorganizowanym przez młodzież  
z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Szczerbicach z okazji Dnia Babci i Dziadka. 
5. 15 stycznia w Rybnickim Centrum Kultury odbyła się  kolejna edycja „Gwary na wesoło", 

w której naszą  gminę  reprezentowały Koła Gospodyń  Wiejskich ze Szczerbic i Gaszowic. 

W imprezie uczestniczył  Pan Z. Goworowski. 
6. 16 stycznia Pan Z. Goworowski uczestniczył  w naradzie rocznej w Miejskiej Komendzie Policji 

w Rybniku, której celem było nie tylko poddanie ocenie codziennej pracy policjantów, ale 
i omówienie priorytetów oraz najważniejszych zadań  na kolejne miesiące. Komendant podziękował  

także przedstawicielom władz miasta i starostwa za udział  oraz wsparcie przedsięwzięć  
podejmowanych na rzecz poprawy bezpieczeństwa. Dzięki przeznaczeniu przez samorządy 

środków finansowych na ponadnormatywne służby w 2016 r. zorganizowano dodatkowe patrole 

w mieście, a także m.in. zakupiono sześć  nowych radiowozów. 

7. 18 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu noworocznym seniorów ze sołectwa Szczerbice 

zorganizowanym przez radnych i radę  sołecką. 
8. 19 stycznia uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczo-noworocznym KGW Szczerbice. 

9. 21 stycznia uczestniczyłem w Lukowie Śl. w podsumowaniu roku 2016 i rozdaniu nagród 

członkom Polskiego Związku Hodowców Gołębi Pocztowych — sekcja 3 Czernica. 

10. 22 stycznia w kościele w Gaszowicach odbył  się  koncert kolęd w wykonaniu chórów 

z Czyżowic, Zebrzydowic, Boguszowic i Gaszowic. 
11. 23 stycznia uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym Chóru Bel Canto. 
12. 26 stycznia odbyło się  spotkanie robocze ze sołtysami. 

2 



Podpisałem: 
1. Zarządzenie w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Gaszowicach 

do prowadzenia postępowań  administracyjnych w zakresie ustawy o wsparciu kobiet w ciąży 

i rodzin „Za życiem" i wydawania w tych sprawach decyzji; 
2. Cztery Zarządzenia w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 
3. Dwa Zarządzenia w sprawie przyznania dotacji dla organizacji pozarządowej w otwartym 

konkursie ofert na realizację  zadania publicznego w roku 2017 i zawarcia z wybranym oferentem 
umowy wsparcia; 
4. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia konkursu wniosków na wykonywanie zadań  z zakresu sportu 

na terenie Gminy Gaszowice w roku 2017; 
5. Zarządzenie w sprawie zasad udzielania dotacji dla zadań  realizowanych w roku 2017 

w zakresie sportu; 
6. Zarządzenie w sprawie układu wykonawczego budżetu gminy na rok 2017; 

7. Zarządzenie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2017 i na lata następne; 

8. Zarządzenie w sprawie powołania komisji do spraw brakowania druków ścisłego zarachowania 
wykorzystywanych na potrzeby wydawania odpisów aktów stanu cywilnego oraz zaświadczeń  na 

rok 2017; 
9. Zarządzenie w sprawie wykazu osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych 
nieposiadających osobowości prawnej, którym w zakresie podatków lub opłat udzielono ulg, 

odroczeń, umorzeń  lub rozłożono spłatę  na raty w kwocie przewyższającej łącznie 500 zł, wraz ze 

wskazaniem wysokości umorzonych kwot i przyczyn umorzenia w 2016 r.; oraz wykazu osób 
prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, 

którym udzielono pomocy publicznej w 2016 r.; 
10. Zarządzenie w sprawie: przyjęcia planu wykorzystania gminnego zasobu nieruchomości Gminy 

Gaszowice na lata 2017-2019; 
11. Zarządzenie w sprawie ustalenia procedury lokowania wolnych środków budżetu Gminy 

Gaszowice na rachunkach bankowych w innych bankach niż  bank prowadzący bankową  obsługę; 
12. Zarządzenie w sprawie powołania komisji konkursowej do oceny wniosków na realizację  zadań  
z zakresu sportu na terenie Gminy w roku 2017 oraz określenia składu i regulaminu jej pracy; 

13. Dwa Zarządzenia w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017; 

14. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż  
nieruchomości położonych w Gaszowicach przy ul. Wiejskiej (boczna) stanowiącej własność  
Gminy Gaszowice; 
15. Zarządzenie w sprawie konsultacji projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej w Gaszowicach; 
16. Zarządzenie w sprawie udzielenia dotacji w formie "małego grantu" i zawarcia z wybranym 
podmiotem umowy wsparcia realizacji zadania; 
17. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację  zadań  publicznych 
w dziedzinie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego w roku 2017; 
18. Zarządzenie w sprawie określenia wzoru formularza korekty kosztorysu dla zadań  publicznych 

realizowanych w roku 2017; 
19. Zarządzenie w sprawie przyznania dotacji dla klubów sportowych w konkursie wniosków na 
realizację  zadań  z zakresu sportu i zawarcia z wybranymi podmiotami umów wsparcia realizacji 
poszczególnych zadań. 
W okresie międzysesyjnym nie odbył  się  żaden przetarg." 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił  Zastępcę  Wójta o przedstawienie kwestii poruszanych 
na spotkaniach z przedstawicielem Delegatury Oświaty w Rybniku, a dotyczącymi nowej reformy 

oświaty. 
Zastępca Wójta poinformował, że odbyły się  3 spotkania z przedstawicielami Delegatury Oświaty. 

Po dwóch pierwszych spotkaniach wiążących ustaleń  nie było, gdyż  dopiero 9 stycznia Prezydent 

RP podpisał  dwie ustawy: 
1) Przepisy wprowadzające ustawę  - Prawo oświatowe, 
2) Prawo oświatowe. 
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Koncepcja przedstawiona przez nas na spotkaniu 30 grudnia 2016 r. o utworzeniu Zespołu 

Placówek Oświatowych w Gminie Gaszowice nie została przyjęta przez Delegaturę. Na spotkaniu 

w Delegaturze 25 stycznia br. poinformowano nas, że jednym z rozwiązań  w odniesieniu do naszej 

propozycji z grudnia jest rozwiązanie zapisane w art. 205 ust. 4 ustawy w następującym brzmieniu: 

„organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego może wskazać  uczniom oddziałów klasy VI 

szkoły podstawowej prowadzonej przez tę  jednostkę, miejsce realizacji obowiązku szkolnego od 

klasy VII do VIII, w latach szkolnych 2017/2018-2022/2023, w publicznej szkole podstawowej, 

powstałej z przekształcenia gimnazjum, prowadzonej przez tę  jednostkę". Reasumując obecne 

gimnazjum będzie się  musiało nazywać  Szkoła Podstawowa w Piecach, gdzie obecna klasa 

pierwsza i druga gimnazjum mogą  dokończyć  edukację, lecz zgodnie z prawem oświatowym będą  

kończyć  edukację  jako absolwenci Szkoły Podstawowej w Piecach. Do roku szkolnego 2022-2023 

będzie okres przejściowy, kiedy to wiele może się  jeszcze zmienić, jest też  czas na dostosowanie 

chociażby sali fizycznej, chemicznej czy biologicznej do docelowego zamierzenia, czyli 

ośmioklasowych szkół  podstawowych w obecnych podstawówkach. Wg wstępnej koncepcji wraz 

z Wójtem proponujemy, aby przeprowadzić  rekrutację  do klasy pierwszej Szkoły Podstawowej 

w Piecach, by od września 2019 r. rozpocząć  już  edukację  pierwszego rocznika dzieci z docelowo 

ośmioklasowej Szkoły Podstawowej w Piecach. Do roku 2023, czyli w okresie przejściowym, klasy 

siódme i ósme ze szkół  podstawowych w Gaszowicach, Czernicy oraz Szczerbicach będą  
uczęszczały na Piece. 
Radna Agnieszka Pytlik zwróciła się  do Wójta z zapytaniem, czy w przypadku gdy dziecko będzie 

kończyć  6 klasę  i będzie mogło przejść  do innej szkoły to nie powtórzy się  sytuacja sprzed lat, gdy 

dzieci wybierały gimnazjum, do którego chciały uczęszczać  i niejednokrotnie były to gimnazja 

z okolicznych miast i gmin. 
Wójt w odpowiedzi poinformował, że owszem jest możliwość  wyboru szkoły w której można 

ukończyć  klasę  7 i 8 jednak organ prowadzący, dyrektorzy i nauczyciele powinni dążyć  do tego aby, 

dzieci osiem klas ukończyły w naszej gminie i taki też  będzie przekaz w stronę  dyrektorów szkół. 
Ponadto Wójt zwrócił  uwagę, że innym wariantem może być  koncepcja natychmiastowego 

wygaszenia gimnazjum, jednak przy takim rozwiązaniu nauczyciele z tej placówki mogliby zostać  
bez pracy. Dlatego też  propozycją  jest, aby w budynku obecnego gimnazjum docelowo utworzyć  
8 - klasową  szkołę  podstawową. Wójt nadmienił, że przedstawiony wariant rozwiązania jest tylko 

propozycją. Jednakże wariant ten, jest jak najbardziej realny do wprowadzenia, ponadto nadmienił, 
że okres przejściowy może pokazać  inne rozwiązania. Poinformował, że zarówno on, jak i Zastępca 

Wójta są  otwarci na wszelkie propozycje rozwiązań  ze strony radnych. 

Reasumując Przewodniczący Rady stwierdził, że zgodnie z przedstawioną  przez Pana Wójta 

i Pana Zastępcę  Wójta propozycją  rozwiązania zagospodarowania sieci placówek oświatowych na 

terenie naszej gminy, w związku z reformą  oświaty, w szkole podstawowej w Czernicy, 

Gaszowicach oraz w Szczerbicach pozostałoby bez zmian, natomiast klasy 7 i 8 zaczęłyby się  
otwierać  dopiero po okresie przejściowym, kiedy byłby pełny nabór w szkole podstawowej 

w Piecach. Czyli intencją  jest, aby docelowo szkoła podstawowa w Piecach od roku 2023 była 

szkołą  ośmioklasową. 
Radna Ilona Sklarek zwróciła się  z zapytaniem do Pana Wójta, jakie jest jego stanowisko co do 

3-latków, którzy od września 2017 r. mają  prawo do realizacji przygotowania przedszkolnego. 

Wójt odpowiedział, że podejmowane są  działania, aby w możliwie najbliższej perspektywie, 

w Piecach, w starej części obecnego Gimnazjum, powstał  oddział  przedszkolny. 

Podsumowując Przewodniczący Rady zapytał, czy są  jeszcze jakieś  pytania w związku z reformą  
oświaty nadmieniając, że jest to temat do dyskusji, który będzie omawiany na najbliższych 

spotkaniach, gdyż  w lutym należy podjąć  stosowną  uchwałę  w tym zakresie. Nikt nie zabrał  głosu. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia 
Komisji, które odbyło się  w dniu 24 stycznia 2017 r. o godzinie 1415 w sali narad Urzędu Gminy. 

Tematyką  posiedzenia było: 

4 



1. Kontrola realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej ul. Sobieskiego w Czernicy wraz 
z budową  oświetlenia ulicznego". 

2. Analiza materiałów na sesję. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie 

wniesiono uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia 
i Młodzieży. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży — Jerzy 

Kawulok przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 23 stycznia 

2017 r. o godz. 1500  w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Działalność  Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2016. 
2. Informacja na temat promocji Gminy Gaszowice w roku 2017. 
3. Plan imprez w Gminie Gaszowice na rok 2017. 
4. Materiały na sesję  i sprawy bieżące. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono 

uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów — Ewa 
Biernacka przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 19 stycznia 

2017 r. o godz. 1400  w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Strategia rozwoju Gminy — działania priorytetowe zaplanowane do wykonania w 2017 roku. 

Plany inwestycyjne i remontowe na rok 2017. 
2. Ocena realizacji interpelacji i zapytań  radnych. 
3. Bieżąca analiza uchwał  i rozpatrywanie spraw. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącej Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono 

uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Informacja na temat zrealizowanych inwestycji i remontów w roku 2016. 
Przewodniczący Rady poinformował, że informację  w tym zakresie wszyscy radni otrzymali wraz 
z materiałami na sesję. Ponadto jak wynika z przedstawionych protokołów z posiedzeń  komisji, 

temat był  omawiany podczas posiedzeń  komisji. Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy 

któryś  z radnych ma pytania do niniejszej informacji. Nikt nie miał  pytań. 

9. Plany inwestycyjne i remontowe na terenie Gminy Gaszowice w roku 2017. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni niniejszą  informację  otrzymali wraz 

z zawiadomieniem na sesję. Ponadto plany inwestycyjne i remontowe omówione zostały podczas 

posiedzeń  komisji, na których Wójt odpowiadał  na pytania radnych w tym temacie. 
Przewodniczący Rady zapyta, czy któryś  z radnych wnosi jakieś  uwagi. 
Nikt nie wniósł  uwag w w/w temacie. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Rybnickiemu; 
Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały omawiany był  na wszystkich 
posiedzeniach komisji. Następnie po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady 
Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
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z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
13 — głosów „za", 

— głos „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.28.157.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 26 stycznia 
2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rybnickiemu - stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Gaszowicach. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały omawiany był  na wszystkich 

posiedzeniach komisji. Następnie po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
13 — głosów „za", 

— głos „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.28.158.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 26 stycznia 
2017 r. w sprawie nadania Statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Gaszowicach stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

11. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady poinformował, że 
- Kolejna sesja planowana jest na dzień  23.02.2017 r. o godz. 16:00 w Ośrodku Kultury 

w Czernicy, przy ul. Wolności 39 
- Harmonogram dyżurów radnych przedstawia się  następująco: 

Luty 2017  
2 luty — Szymon Korbel 
9 luty — Józef Szawerna 
16 luty — Marek Masarczyk 
23 luty — Damian Krauze 

Marzec 2017  
2 marzec — Ilona Sklarek 
9 marzec — Ewa Biernacka 
16 marzec — Tadeusz Korecki 
23 marzec — Rafał  Zdziebczok 
30 marzec — Piotr Górecki 

Kwiecień  2017  
6 kwiecień  — Krzysztof Lorek 
13 kwiecień  — Agnieszka Pytlik 
20 kwiecień  — Mieczysław Szymik 
27 kwiecień  — Andrzej Cieślok 
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Bieżąca Korespondencja 
- w dniu 12 stycznia 2017 r. została wysłana odpowiedź  do Posła na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej 

— Pana Krzysztofa Sitarskiego, w związku z prośbą  w piśmie z dnia 1 grudnia 2016 r. o konsultację  
w sprawie planowanej reformy systemu oświaty w Polsce o następującej treści: 
„W odpowiedzi na Pana pismo z dnia 1.12.2016 r. pragniemy podzielić  się  naszymi uwagami co do 

zmian w prawie oświatowym. 
Podpisana przez Pana Prezydenta RP 9 stycznia b.r. reforma z całą  pewnością  wprowadzi zamęt 
w organizacji zadań  własnych gminy w zakresie oświaty. 
Podstawowym problemem jest zapewnienie warunków lokalowych w szkołach podstawowych dla 

organizacji zajęć  dla klas VII i VIII. 
Niemożliwym będzie zrealizować  przez Gminę  założenia, aby w danej szkole prowadzone były 

zajęcia dla klas I — VIII. W związku z powyższym klasy VII i VIII nadal będą  prawdopodobnie 

realizować  obowiązek szkolny w budynku dotychczasowego gimnazjum. 
Ponadto reforma wymusi wprowadzenie dwuzmianowości w pracy szkół  co z pewnością  będzie 

stanowić  trudności dla uczniów i ich rodziców. 
W związku z likwidacją  gimnazjum z pewnością  nie da się  utrzymać  dotychczasowego poziomu 

zatrudnienia. Jednakże na chwilę  obecną  nie jesteśmy w stanie odpowiedzieć, o ile zmniejszy się  
liczba etatów." 
- w dniu 19 stycznia do Urzędu Gminy Gaszowice wpłynęła informacja od posła na Sejm 
Rzeczypospolitej Polskiej — Pana Krzysztofa Sitarskiego w sprawie: Zbiornika Racibórz Dolny 
i koncepcji budowy kanału Odra — Dunaj i Kanału Śląskiego w celu przywrócenia żeglowności 

dróg wodnych śródlądowych i działań  podejmowanych w sprawie potrzebnych zadań  technicznych 

małej retencji wód w woj. śląskim, zabezpieczenia przeciwpowodziowego południowo-zachodniej 

części Polski. Do pisma załączono interpelacje poselskie złożone w ramach pracy parlamentarnej nr 
6811 oraz 6812 wraz z odpowiedziami. Dokumenty są  do wglądu w UG w siedzibie Rady. 
- do wiadomości Rady Gminy zostało przekazane pismo Wójta z dnia 12.01.2017 r. do którego 
załączone jest sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń  nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolach Gminy Gaszowice z uwzględnieniem 

kwoty różnicy, o której mowa w art. 30 a ust 2. ustawy Karta Nauczyciela. Dla zainteresowanych 
dokumenty są  do wglądu w Urzędzie Gminy. 

Radny Jerzy Kawulok — zaprosił  radnych do Ośrodka Kultury w Czernicy na wernisaż  i wystawę  
zdjęć  pt. „O poranku", który odbędzie się  17 lutego o godz. 18:00. 

Radna Agnieszka Pytlik — poinformowała o możliwości przekazania 1% podatku na 
Stowarzyszenie Działań  Lokalnych Spichlerz, nadmieniając jednocześnie, że wszelkie informacje 

w tym zakresie można znaleźć  na stronie internetowej www.7wiekow7zyczen.pl. 

Radny Mieczysław Szymik — podziękował  Panu Wójtowi oraz Zastępcy Wójta za ich obecność  na 

spotkaniu seniorów sołectwa Szczerbice, które miało miejsce 18 stycznia br. Ponadto podziękował  
Pani Sekretarz za powiadomienie telewizji regionalnej TVT, obecnej na spotkaniu, co było dużym 

zaskoczeniem i miłą  niespodzianką  dla seniorów. Złożył  również  podziękowania radnym oraz 
radnemu powiatowemu ze Szczerbic za zasponsorowanie 140 paczek dla seniorów. 
Przewodniczący Rady dodał, że niniejsze spotkanie stało się  tradycją  i jest również  organizowane 

w pozostałych sołectwach Gminy Gaszowice. 

Radny Krzysztof Lorek - przekazał  informację  o występowaniu na terenie naszego jak 
i okolicznych powiatów zjawiska wysoce zjadliwej grypy ptaków (HPAI), podtypu H5N8 u ptaków 
dzikich jak i drobiu. Wobec powyższego hodowcy drobiu powinni zachowywać  szczególną  
ostrożność  i stosować  odpowiednie środki bioasekuracji minimalizujące ryzyko przeniesienia 
wirusa grypy ptaków do gospodarstwa. Szczegółowa informacja w tym zakresie zostanie 
zamieszczona w najbliższym Informatorze Gminnym. 

7 



12. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
1. Radny Andrzej Cieślok — zwrócił  się  z zapytaniem do Wójta na jakim etapie są  prace nad 

nowym planem zagospodarowania przestrzennego. 
Wójt w odpowiedzi poinformował, że w lutym planowane jest spotkanie wszystkich radnych 

z projektantem. Na spotkaniu zostaną  przedstawione nieuwzględnione uwagi złożone przez 

mieszkańców do projektów miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Celem będzie 

zapoznanie się  ze złożonymi uwagami oraz wyjaśnienie przyjętego rozstrzygnięcia. 

2. Radna Ewa Biernacka — zapytała, czy ulegną  zmianie stawki za wynajem sal gimnastycznych 

dla grup zorganizowanych, przyjęte zarządzeniem Wójta Gminy Gaszowice, w związku 

z centralizacją  VAT-u. Zapytała również, czy ustalone stawki traktować  jako ceny brutto czy netto. 

Wójt odpowiedział, że nie planuje się  zmiany dotychczasowych stawek za wynajem sal. Ponadto 

radca prawny wyjaśnił, że zgodnie z ustawą  o informowaniu o cenach towarów i usług, każda 

podana cena jeśli nie jest dookreślona jest ceną  brutto, a więc uwzględniającą  podatek od 

towarów i usług. 

13. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął  sesję  Rady Gminy Gaszowice. 

Sesja trwała do godziny 17.15. 

Protokołowała: 
/-/ Magdalena Kokot 

PRZEWOD ICZACY RADY 

mgr Ma, k Ma.s rczyk 
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